

Reference

about industrial exploitation of magnetic impulse installation IM3-1.2-8

CJSC «Pikalevskaya Soda» purchased and installed the magnetic impulse IM3-1.2-8 installation produced by RPE "MITEK" Ltd for cleaning the discharge metal bins of electric filter of furnace №2 of clinker burning at cement production in March of 2012.

According to the results of industrial tests, it was decided to equip unloading silos of electrostatic filters of kiln №1 and №3 by these installations.

Magnetic impulse equipment installed at our enterprise gives us an opportunity to exclude the hanging of collected dust in silos and to provide the uniformity and stability of dust collecting.

The magnetic impulse IM3-1.2-8 installations (manufactured by RPE "MITEK" Ltd) are now in operation. The IM installations do not have any negative comments on the technical condition and the mode operation.

Head of cement production
CJSC «Pikalevskaya Soda»

Stukalov M. I.

ЗАКРЫТОЕ АКЦИОНЕРНОЕ ОБЩЕСТВО
ПИКАЛЁВСКАЯ СОДА
«ПРОИЗВОДСТВО ЦЕМЕНТА»

«13» марта 2014г. № 57/ПЦ

Отзыв

по промышленной эксплуатации

«Установки магнитно-импульсной ИМЗ-1.2-8»

г.Волхов

12 марта 2014г.

«Установка магнитно-импульсная ИМЗ-1.2-8» производства ООО НПП «МИТЕК» была приобретена ЗАО «Пикалевская сода» и установлена для очистки разгрузочных металлических бункеров электрофилтра печи обжига клинкера №2 Производства цемента в марте 2012 года.

По результатам промышленных испытаний, было принято решение и произведено оснащение разгрузочных бункеров электрофилтров печей обжига №1и №3 данными установками.

Применение данного оборудования позволило исключить зависание уловленной пыли в разгрузочных бункерах и обеспечить равномерность и стабильность работы схемы пылевозврата.

«Установки магнитно-импульсные ИМЗ-1.2-8» производства ООО НПП «МИТЕК» находятся в эксплуатации до настоящего времени без замечаний по техническому состоянию и режиму работы.

Начальник производства цемента

ЗАО «Пикалевская сода»



Стукалов М.И.